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ZAPISNIK 
sa 11. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 23. prosinca 

2014. godine sa početkom u 18.00 sati u prostoriji Kornatara 
 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Nino Putniković, Boris Bašić, Tome Juraga, Viktor Banov, 

Josip Juraga, Nedjeljko Mudronja, Mateja Bašić, Mate Skračić, Dragica Bašić, Toni Papeša, 

Darko Turčinov 

Ostali nazočni: Ivan Božikov-načelnik OMK, Mare Kovačev, donačelnica OMK,  Melanija 
Turčinov Rameša-Pročelnica OMK, Vedrana Toman Šandrić,  Mirna Donđivić. 
 
Zapisničar: Vesna Juran 
 
Utvrđivanje kvoruma 
Predsjedavajuća je izvršila prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirala da je od jedanaest 
vijećnika nazočno 11 vijećnika, te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 
 

SAT VIJEČNIČKIH PITANJA 

Nino Putniković: ja imam dva pitanja za načelnika. Prvo pitanje se odnosi na radio Kornati, 
znači radio Kornati je ugašen. Na frekvencijama se sada pojavljuje se samo set, a s obzirom 
da je općina jednim dijelom u vlasništvu radija zanima me što se događa.  

Ivan Božikov: kao što znate dok je radio funkcioniralo dok je bilo pod Narodnim radiom  

Nino Putniković: koliko je općina u vlasništvu  

Ivan Božikov: jednu trećinu 

Nino Putniković: dobro, drugo pitanje. Vezano za savjet načelnika ili ne znam kako bi ga 
nazvao, uglavnom susrećemo se sa jednim savjetom načelnika pa nas zanima da li je taj 
savjet načelnika zaista postoji da li on oformljen da li je honoriran, tko su članovi i ne znam da 
li je o tome trebalo biti obaviješteno i Općinsko vijeće.  

Ivan Božikov: najprije nije honoriran, molim te po redu šta te zanima 

Nino Putniković: mi susrećemo taj savjet načelnika po cesti, da li je oformljen, tko su članovi, 
da li je honoriran  

Ivan Božikov: honoriran nije  

Nino Putniković: i da li je o tome trebalo biti obaviješteno Vijeće  

Ivan Božikov: biti će obaviješteno kad bude kompletno.  

Nino Putniković: znači radi se na tome da se formira savjet načelnika 

Ivan Božikov: ja sam razgovara sa ljudima i tako  

Nino Putniković: jer neki ljudi već putuju i djeluju i tako. Ja slučajno znam ljude po Hrvatskoj 
sa kojima oni kontaktiraju pa čisto da  

Ivan Božikov: honoriran nije  
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Nino Putniković: znači o je u fazi formiranja. I kad se formira onda će o njegovim članovima i 
njegovom djelovanju Vijeće biti informirano.  

Mate Skračić: da li nam je stigla revizija ponude od 3 rhd-a, brandoctora  

Ivan Božikov: 3 rhd-a nije od brandoctora je.  

Mate Skračić: znači da li smo sada u pripremi  

Ivan Božikov: sada je onako kako smo rekli i ništa puno ljudi treba ići tamo i dogovoriti ono 
šta triba dogovoriti i krenuti u proceduru.  

Mate Skračić: na njima je sada bija korak da poštalje 

Ivan Božikov: 3LHD nije ništa a brandoctor je.  

Mate Skračić: dobro, ajmo ih zvati, ne moramo svi ići u Zagreb, odma po novoj godini. Dobro, 
a drugo pitanje je, mi smo prije sedam dana poslali dopis u vezi katastarske izmjere K.O. 
Kornati-Sali, gdje Općina Murter-Kornati sporazumom i ugovorom vezana sa Državnom 
geodetskom upravom i zahtijevali smo očitovanje u vezi toga.  Tražili smo da bude i bivši 
načelnik općine Marušić ovdje, na ovom Vijeću i da on kao potpisnik tog sporazuma kaže 
kakav je status tog procesa i šta nas još očekuje i šta je povjerenstvo koje je imalo u sastavu i 
člana iz Općine Murter-Kornati uopće radilo sad ovaj period od 2003. do danas i koji su 
zaključci tog povjerenstva.  

Vedrana T. Šandrić: o kojem povjerenstvu je riječ 

Mate Skračić: o povjerenstvu za katastarsku izmjeru K.O. Sali Kornati. Dopis je protokoliran, 
nemam ga sad ovdi ali prije 7-10 dana. Očekivali smo odgovor do ovog vijeća.  

Vedrana T. Šandrić: nije da se sad tu nešto vadim nego ne znam za taj dopis. O toj 
problematici znam dosta, ali za taj dopis ne znam. 

Mate Skračić: dopis je upućen i na načelnika, a ne samo ja Jedinstveni upravni odjel   

Ivan Božikov: ja znam, ali nisam ga baš tako svatija. Što se tiče mene mi možemo na tu temu 
odma po novoj godini i sazvati jedno tematsko vijeće.  

Mate Skračić: može. Mislim  

Ivan Božikov: to je dugotrajan proces nije samo dio vijećničkog pitanja  

Mate Skračić: očekivali smo pismeni odgovor. Kao što smo i zatražili. Tamo smo priložili i sve 
kopije sporazuma, kopije ugovora koje smo dobili od Državne geodetske uprave, cilu 
problematiku smo naveli, kronologiju događaja i na kraju smo zatražili pismeno da se to 
obrazloži di smo šta smo. I sad ne znate ni za dopis a kamo li  

Ivan Božikov: znamo za dopis ali  

Vedrana T. Šandrić: te je materijale dala Melina jeli tako 

Mate Skračić: i Roko  

Vedrana T. Šandrić: to je vezano za onaj problem koji ste imali prošli puna na vijeću i za 
legalizaciju objekata. Znam da treba dati izvješće vijeću za legalizaciju objekata na Kornatima, 
to je vezana materija. Ja jesam počela pripremati neke tabele, ali nije to pripremljeno za ovu 
sjednicu. Legalizacija relativno dobro ide, jer ima i objekata koji su van građevinskog područja 
i legaliziraju se unutar nacionalnog parka  što nismo očekivali.  
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Tome Juraga: jesu li već došla rješenja.  

Vedrana T. Šandrić: mi pišemo rješenja, ali nam Agencija vodi uglavnom 90% predmeta za 
Kornate ne Šibenik.  Bili su na terenu i krenula su rješenja, oni nama zapravo samo pošalju 
dokumentaciju a mi izdajemo rješenja.  

Boris Bašić: možemo li ovo zaključiti na neki način sa prijedlogom jedne tematske sjednice u 
najskorije vrijeme.  

Ivan Božikov: ja sam za, drage volje i da dođu sve zainteresirane strane i tadašnjji potpisnici i 
članovi odbora  

Mate Skračić: ključno je da oni sačine taj izvještaj koji su bili i dužni. Znači predstavnik općine 
je bio dio tog povjerenstva kojeg je imenovala  

Ivan Božikov: e koji je imenovao, jednu tematsku sjednicu  

Mate Skračić: ispada da  

Ivan Božikov: mogli smo staviti prijedlog dnevnog reda, nešto konkretnije sa prijedlogom. 
Ajmo pozvati i ostale aktere u cijeloj priči i da svatko pita što ga zanima.  

Mate Skračić: u našem dopisu su baš jasno postavljena pitanja. I jednostavno predlažem da 
sastavite odgovor pismeni a onda možemo imati sjednicu.  

D n e v n i   r e d 

 
1. Usvajanje zapisnika 10. redovne sjednice i 10. izvanredne sjednice 
2. Druge izmjene i dopune Proračuna za 2014. godinu 
3. Proračun za 2015. godinu 
4. PROGRAM gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture  na području Općine 

Murter- Kornati  u 2015. 
5. PROGRAM JAVNIH POTREBA U SPORTU OPĆINE MURTER  ZA 2015. GODINU 

6. PROGRAM JAVNIH POTREBA U KULTURI OPĆINE MURTER-KORNATI  ZA 2015. GODINU 

7. GODIŠNJI PROGRAM ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2015. GODINU 

8. P R O G R A M JAVNIH POTREBA U ZDRAVSTVU I SOCIJALNOJ SKRBI 

OPĆINE  MURTER- KORNATI  U 2015. GODINI 

9. Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2015. godinu 
 

10. Ugovor o sufinanciranju kamatne stope – Jadranka banka 
 

Ivan Božikov: imam ja jednu nadopunu.  

Mateja Bašić: radi se o prijedlogu odluke na rasporedu na radno mjesto savjetnika na 
određeno vrijeme i imamo li još kakvih prijedloga  

Ivan Božikov: s obzirom da imamo amandman koji je pristigao prije sjednice ta točka je bez 
predmetna i što se mene tiče može se povući. 

Mateja Bašić: prijedlog Ivana Božikov stavljam na glasovanje. Tko je za se točka 4. Ugovor o 
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sufinanciranju kamatne stope – Jadranka banka makne sa dnevnog reda i doda se točka 5. 
prijedlog odluke o raspredu na radno mjesto za savjetnika na određeno vrijeme.  
 

 Prijedlozi su prihvaćeni JEDNOGLASNO 
 
Nakon izmjena i dopuna dnevni red glasi: 
 

1. Usvajanje zapisnika 10. redovne sjednice i 10. izvanredne sjednice 
2. Druge izmjene i dopune Proračuna za 2014. godinu 
3. Proračun za 2015. godinu 
4. PROGRAM gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture  na području Općine 

Murter- Kornati  u 2015. 
5. PROGRAM JAVNIH POTREBA U SPORTU OPĆINE MURTER  ZA 2015. GODINU 

6. PROGRAM JAVNIH POTREBA U KULTURI OPĆINE MURTER-KORNATI  ZA 2015. GODINU 

7. GODIŠNJI PROGRAM ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2015. GODINU 

8. P R O G R A M JAVNIH POTREBA U ZDRAVSTVU I SOCIJALNOJ SKRBI 

OPĆINE  MURTER- KORNATI  U 2015. GODINI 

9. Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2015. godinu 
 

10. Prijedlog odluke o raspredu na radno mjesto savjetnika na određeno vrijeme.  
 

 Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

1. Usvajanje zapisnika 10. redovne sjednice i 10. izvanredne sjednice 
 

 Zapisnici 10. redovne sjednice i 10. izvanredne sjednice prihvaćeni su 
JEDNOGLASNO 

 
2. Druge izmjene i dopune Proračuna za 2014. godinu 

 
Mate Skračić:  ne mogu ne reći da se ovim rebalansom opet dešavaju promjene i ide se 
starom praksom kako se i do sada išlo da se iznosi alociraju prema potrebama i prema 
željama prvenstveno izvršne vlasti koja bez obavijesti općinskom vijeću radi iste i donosi to 
kao prijedlog u proračunu jednostavno ovo nije dobar način kako se radi i ja sam iskreno 
protiv ovog rebalansa i sugeriram svima da budete protiv ovog rebalansa, jer jednostavno ta 
praksa je neodrživa i ne vodi dobru. Ja ću navesti samo neke koje sam sebi zabilježio, di se to 
očituje, evo recimo najočitija točka otkup pontona za koje čak ovo vijeće donilo odluku i 
nalog načelniku da se taj ponton i otkupi u 2014. godini, ne znam točno koji je mjesec bio. 
Odluka je donesena ponton nije otkupljen i sad mi to isto moramo u 2015. planirati, a u 
rebalansu tu točku skidati. Čemu ovo vijeće i čemu naše utrošeno vrijeme i čemu naši 
sastanci ako se odluke vijeća ignoriraju, po meni je to nedopustivo i ja nisam za ovaj rebalans.  
Nadalje, potrebe u kulturi i športu gdje je kolegica Mare Kovačev sa mnom u odboru koji je za 
te potrebe oformljen od strane ovog vijeća, također plaćanja i dotacije se vrše opet po nekoj 
kojekakvoj logici bez obzira što je taj odbor donio, odlučio, prekontrolirao prijave na natječaju 
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itd. tu imamo slučaj da se recimo u kulturi pojedinim udrugama ono šta je redovno odobreno 
za 2014. godinu nije isplatilo, znači do onog iznosa do kojeg im je odobreno putem odbora, a 
s druge strane recimo u športu nekim udrugama se dodijelilo i probila se ta stavka športa i to 
mi se čini za 30.000 kuna probija se ta stavka i dok se u dvanaestom mjesecu pita referenca 
za proračun zašto je na zadnjem sastanku odbora bila zadužena Mare da komunicira sa 
Mirnom odgovor je taj da je to sad nemoguće sad je rebalans, sad je proračun i sad se te 
isplate ne mogu vršiti načelnik to sam daje naloge i mi tu ne možemo ništa. Opet čemu 
vijeće, čemu odbori, čemu sastajanje ako se opet te donacije vrše po nečijoj slobodnoj volji. I 
zato nisam za ovaj rebalans.  Nadalje, nisam za ovaj rebalans, manifestacije u kulturi koliko 
god je to meni drago i ja volim koncerte i zabavu i želimo da nam kulturno lito bude što 
bogatije nitko to ne kaže opet se probila stavka manifestacija u kulturi, neki koncerti su 
pretjerani , preskupi, očito općina to ne može podniti onda se to donese vijeću na rebalans 
da se prihvati.  A sa druge strane u tom rebalansu istom nisu predviđene recimo naknade za 
izvlaštenja za Pod vrške za ispust kanalizacije. Znali smo da nas to čeka, znali smo da ćemo 
morati na nepotpuno izvlaštenje obeštetiti te vlasnike to nije predviđeno a sada se to u 
rebalansu predlaže. Ima još tu stavki u ukupnoj masi troškova općine u smislu i nekakvih 
tekućih troškova kao što su voda struja itd. na što smo i prije upozoravali, a i dalje se ide 
istom praksom općina i ne zna koliko brojila vode ima, koliko brojila struje ko sa tim upravlja, 
tko di toči vodu, ko se ti uštekava, naravno kad dođe do pretjeranih računa tko će pokriti 
nego općina i idemo vijeće dignite ruku za to, tko to tamo toči vodu na nekim javnim 
špinama, di se probija hidrant pa su došle ovrhe tko je za to odgovoran nitko ne zna, idemo 
dignuti ruke. Ja nisam za ovaj rebalans. To su ovih 5-6 stavki koje sam tu izbacija, ima toga još. 
Jednostavno princip nije totoja, praksa nije dobra i ja predlažem i sugeriram da se ovaj 
rebalans ne prihvati.  
Mirna Donđivić: što se tiče tih udruga odbora di je Mare ja nikad nisam dobila napismeno 
ničega koliko za koju udrugu u kulturi i da to nije isplaćeno i o tome nemam pojma.  
Mate Skračić: niste dobili?  
Mirna Donđivić: ne. I ja ne znam kome to nije isplaćeno.  
Mate Skračić: znači vi ne dobivate ovakve tablice nakon naših sastanaka 
Mirna Donđivić: ne.  
Mate Skračić: znači Mare koja je  u vašoj zgradi trebala bi samo iz kancelarije u kancelariju  
Mare Kovačev: oprosti Mate jeli dogovor takav da prijedlog ide načelniku, znači po prijedlogu 
načelnika ide isplata, znači Mirna, načenik je dobija stoga 
Mate Skračić: ista takva je za 2015. i isti takav je za prošlu godinu, isti takav smo mi dali 
načelniku, oču li ja sad voditi brigu je li to došlo Mirni, Josipi, Šimi ili Josi. 
Ivan Božikov: Mate je u pravu  
Mate Skračić: i za ovo što radimo trošimo svoje vrime i nismo plaćeni, vi koji ste plaćeni ne 
radite niti korak do druge kancelarije da bi dobili jedan papir. Čekajte malo očete mene sada 
za to okrivljivati. 
Mirna Donđivić: ne okrivljivam ja tebe. 
Mate Skračić: ne okrivljivaš samo niste dobili. Ok.  
Ivan Božikov: ja sam kriv u stvari, neke udruge vezane za kulturu su isplaćene a jedna ili dvije 
nisu do kraja. A što se tiče sporta istina je da su u odnosu na tablice koje su dobivane nešto je 
pribijeno, ali jednostavno potrebe i nisu bog zna kako probijene i ne može se reći tako 
generalno da se odluke vijeća ignoriraju i vezano za odluku o pontonu. Ponton istina je nije 
otkupljen, ali morate razumiti da kako je iša kraj godine, odnosno nakon lita smo mi predložili 
jedan rebalans koji nije prihvaćen onako kako je bija predložen jer to je bija stvarni odraz 
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situacije i sad na kraju godine se stvarno vidi da to tako i je. Da je onaj rebalans bija prihvaćen 
danas ne bi imali ovu raspravu odnosno ovaj razgovor. One stavke koje sam u onom 
rebalansu predlaga da se smanje, a da se neke druge povećaju jer je potrebno. Zato je danas 
ovaj dokument takav kakav je.  
Mate Skračić: taj rebalans je bio predložen također je odbijen iz istih ovih razloga.  
Ivan Božikov: nije on odbijen, rebalans je prihvaćen uz korekcije.  
Mate Skračić: vi hoćete  reći potrebe u kulturi i športu toliko značajne u masi proračuna da vi 
ne možete ispoštovati tu odluku tj. kako bi reka, zapisnik sa sastanka odbora di su se 
sagledale stvarne potrebe. To je toliko jedna mala cifra u odnosu na općinski proračun da je 
zanemarivo uopće pričati.  
Ivan Božikov: opet ću ponoviti, u 10.misecu je bija predložen rebalans koji je bija stvarni 
odraz situacije, da je tad rebalans bija prihvaćen ovo danas ne bi bila tema, možda mi 
nedovoljno komuniciramo. Svatko tko je bija prije u vijeću reći će da rebalansi koje se 
događaju sada nisu ni približno isti kao šta su bili prije. Ja moram reći da zahvaljujući vama, 
pa se možda mogu i zahvaliti da je vezano uz te financije  nekakav red i uopće ne žalim na 
takav proračun je i puno bolji nego šta je bija prije. I kad je predložim nekakav proračun, 
odnosno rebalans on je odraz stvarnog stanja i naših nekih iskustava znanja kako bi to trebalo 
izgledati.  Rebalans je u konačnici prihvaćen, ali uz korekcije, međutim vidili smo da do kraja 
godine i uz najbolju volju nismo uspili neke stavke iz tog proračuna odraditi sad imamo 
rebalans takav kakav je. Znači da smo imali rebalans kako smo predlagali danas ovo ne bi bila 
tema. Mi moramo malo podiliti odgovornost. 
Mate Skračić: dosta smo podilili odgovornost i prihvaćamo zahvalu da se donekle uvelo reda 
u financije i u sve i to je istina i bilo bi ružno da nije, ali to je isključivo radi napora ljudi iz tih 
odbora i vijeća i dobre volje načelnika da surađuje jer mora surađivati ali opet ta suradnja 
nije na dovoljnoj razini koja bi trebala biti.  
Ivan Božikov: ja sidim svaki dan na istom mistu i drage volje ću razgovarati  
 

 Druge izmjene i dopune Proračuna za 2014. godinu nisu prihvaćene sa 6 glasova 
PROTIV i 5 ZA  

3.Proračun za 2015. godinu 
Vedrana T. Šandrić: moram vam reći, sredstva za sustav odvodnje su osigurana deponirana na 
posebnom računu potrošena dobrim dijelom ostatak je deponiran točno po svim izdanim 
rješenjima tako da u ovoj poziciji sustava odvodnje ne možemo govoriti da se nije vodila briga 
jer su novci točno izračunati po svim pojedinačnim rješenjima i deponirani na posebnom 
računu. Dio je potrošen dio je ostao za potrošiti u slijedećoj godini a ti novci su u cijelosti 
osigurani i stavljeni na poseban račun. Morala sam to reći da ne mislite da o tome ne vodimo 
računa, o tome se posebno vodi računa.  

Boris Bašić: evo ja bi predložio jednu izmjenu prijedloga proračuna za 2015. godinu koja u biti 
ne mijenja financijski dio ali tekstualni dio je bitan, a odnosi se na kapitalni projekt 1006 11-
izgradnja nogometnog igrališta. Predlažemo da se naziv ove stavke mijenja i da glasi kapitalni 
projekt 1006 11-izgradnja dječjeg vrtića i nogometnog igrališta kod nove škole.  Iznosi ostaju 
isti. Obrazloženje,  kašnjenjem i neizvjesnim početkom gradnje dječjeg vrtića planiranog DPU-
om Sv. Mihovil nameće se potreba iznalaženja alternativne lokacije. Kao alternativna lokacija 
prirodno se nameće prostor kod nove škole i imajući u vidu činjenicu da su na toj lokaciji 
imovinsko pravni odnosi riješeni te da se žrtvujući dio prostora vanjskih igrališta koja se 
ionako ne koriste i koristeći dio cjeline imovinsko pravno riješenog zemljišta može stvoriti 
čestica dovoljna za potrebe modernog dječjeg vrtića. Istovremeno ostaje dovoljno prostora 
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za izgradnju nogometnog igrališta dimenzija dovoljnih za potrebe održavanja treninga i 
natjecateljskih aktivnosti djece mlađih dobnih kategorija. Također kvalitetnim planiranjem  
prostora i mogućim daljnjim otkupom zemljišta otvara se mogućnost ostvarenja igrališta 
većih dimenzija. Da malo pojasnim, već dugo se radi na DPU Sv. Mihovil koji je izglasan i gdje 
su svi vijećnici bili tadašnjeg saziva digli ruke za taj DPU Sv. Mihovil. Problem je bio u tome što 
je već tada bilo ljudi u vijeću, vijećnika  koji su upozoravali da su imovinsko pravni odnosi ne 
riješeni i da je veliki problem u našoj zemlji rješavati imovinsko-pravne odnose i da to odnosi 
vremena i vremena. I već tada je bio prijedlog da se ide na alternativnu lokaciju kod nove 
škole. Na žalost taj prijedlog nije prihvaćen uz obećanje načelnika odnosno uvjeravanje 
načelnika da će svi problemi  vezani za imovinsko-pravne odnose biti riješeni do 2011. godine 
i da će se 2011. godine moći aplicirati na EU fondove. Pošto smo svjesni da nemamo dovoljno 
ekonomske snage da taj objekt iz financiramo sami. Danas je 2015. godina na vratima, prošle 
godine u ovo vrijeme razgovarali smo o istom problemu. U međuvremenu da li je bilo nekih 
pomaka ili nije bilo nekih pomaka a ako ih je i bilo to sve skupa ide presporo. Zato je naš 
prijedlog da se u proračunu za 2015. godinu sredstva koja su bila namijenjena za projekt 
nogometnog igrališta preplaniraju za projekt cjelokupnog idejnog projekta rješenja prostora 
kod nove škole gledajući da se na  tom prostoru nađe prostor i za vrtić i nađe prostor za 
nogometno igralište.  Svjesni smo da nogometno igralište u tom trenutku u ovom trenutku ne 
bi mogla biti dimenzija 95x65, a što osobno kao i većina ljudi smatra da je megalomansko i da 
nam možda nije ni potrebno, međutim postoji isto tako i mogućnost da se pametnim 
planiranjem prostora stvori mogućnost da se jednog dana i to ostvari ako budemo imali 
dovoljnu ekonomsku snagu. Eto toliko u vezi toga prijedloga.  

Vedrana T. Šandrić: ja bi rekla jednu stvar koja je bitna, treba voditi računa što se tiče ovog 
prostora Sv. Mihovil ugovor o pravu građenja je sa tvrtkom sklopljen jednako takav ugovor 
trebalo bi sklopiti sa školom i treba voditi računa da zemljište pored škole nije općinsko, bez 
obzira što je ona plaćala naknado izvlaštenja. Ovako imamo već ugovor, lokacijska je gotova, 
ali isti posao stoji ako se uzme u obzir lokacija  kod škole. 

Ivan Božikov: teško je svaku rečenicu doslovno, svaku misao doslovno prominiti na dokument 
proračuna. Može se dodati neka jednostavna varijanta koja će opet biti uvjetovana mišljenju 
ravnatelja i mišljenju pročelnika za školstvo županije  Šibensko-kninske. Ništa nas ne košta 
dodati rečenicu, to nije nikakvi problem ali morate biti spremni da ta mišljenja moraju biti 
uvjetovana sa ravnateljem to je prvi korak, dobro ako je taj korak već probijen onda mislim da 
pročelnik županijski neće biti problem.  Ukoliko ova lokacija prva ne zaživi.  

Nino Putniković: mi bi mo bili najsretniji kad bi ta prva lokacija kad bi to krenulo, međutim od 
2011. godine je od prvog spomena pa do sada odnosno 2009. pa do sada i znamo, imamo 
informacije da imovinsko-pravni odnosi još uvijek nisu riješeni. Uglavnom, to stoji i ne miče 
se. Mislim da uvjeti koje imaju naša djeca u vrtiću za ovo doba stvarno nije primjereno. Naša 
su dica svima više-manje prošli kroz to i to je ispod današnjeg nivoa.  

Boris Bašić: što se tiče ravnatelja osnovne škole ja sam bio danas sa njim u kontaktu, prošli 
smo teren, razmijenili smo mišljenja i mogu reći da je on bio vrlo pozitivan u smislu ovog što 
sam ja iznio kao naš prijedlog. Znači sa te strane nekakve zapreke ne bi trebalo biti. Sa druge 
strane velika razlika u odnosu na situaciju kod crkve jer ovdi imamo jednog vlasnika sa kojim 
trebamo sporiti ugovor i sređivati odnose a ovamo imamo jednog većinskog vlasnika plus još 
određeni broj manjih vlasnika za koji se ne zna kad će procesi biti gotovi. Kažem, isti razgovor 
smo imali prošle godine u ovo vrijeme ako ne i ranije i mene jednostavno strah ako nešto ne 
poduzmemo da ćemo ponovno dogodine ako Bog da  sriću da budemo zdravi i živi imati isti 
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razgovor tu i zbog toga dosta je. Predlažem da se odmah po novoj godini nakon usvajanja 
proračuna ide na to da se odbor sastane da se nađe jedan izvođač koji bi napravio tamo neko 
projektno rješenje, nekakav idejni projekt gdje bi pokušao smjestiti sve ono što se da 
smjestiti na tu lokaciju uzimajući u obzir i to da se danas sutra taj prostor može širiti 
normalno uz dovoljni ekonomski kapacitet općine i da se može eventualno doći  i do nekih 
većih gabarita za igralište.  

Dragica Bašić: ova je točka proračun za 2015. godinu . Postoji odbor za proračun koji je 
vjerujem raspravljalo o ovome svemu i sad smo zatečeni sa ovim prijedlogom, ja sam barem 
zatečena. Sad raspravljamo mi da li je potrebno igralište ili nije potrebno, da li je potreban 
vrtić ili nije potreban, meni je to malo čudno jer mi se čini da je to trebao odbor za proračun 
sve dogovoriti i napraviti, a da mi sada raspravljamo o tome tko je za šta meni je to malo bez 
predmetno. Sa druge strane da bi se nešto i stavilo mora biti ili u prostornom planu zavedeno 
da ide za vrtić bez obzira sad stavila se ta cifra ili ne. Kako će te graditi nešto za što nemate 
niti dozvole nemate ništa, da stvar bude gora u vlasništvu je ministarstva prosvjete. Za to 
treba tražiti dozvolu od njih suglasnost i sve. Onda igrajmo da dvije karte pa koja prije upali. 

Boris Bašić: pa upravo to i hoćemo.  

Dragica Bašić: samo malo, zašto sad o tome raspravljamo zar to nije bila tema za ili odbor o 
proračunu ili za odbor za prostorno planiranje. 

Mate Skračić: na odbor za prostorno planiranje je to već bilo i ako se sjećate zadnji put sa 
gospođom Berković je dogovoreno da se stavi i markica predškolske namjene pokraj škole.  

Dragica Bašić: mi smo donijeli samo odluku o izradi, dakle nije se maklo dalje od toga još  i 
kad će to biti gotovo  

Mate Skračić: odluka je bila na prošlom vijeću  

Dragica Bašić: tako je, i sad stavljate i mijenjate u proračunu.  

Boris Bašić: ništa ne mijenjamo, ne mijenjamo ni iznos nego mijenjamo namjenu te stavke, 
kao alternativu. A upravo ovo što ste rekli dao Bog da se ta lokacija oko Sv. Mihovila sutra 
riješi istog časa ostavljamo ovo.  

Dragica Bašić: zašto vam je onda bitno da mijenjamo ovo 

Boris Bašić: pa zato da za godinu dana ponovno nemamo isti razgovor. Zato ko što smo ga 
imali prošle godine ko što smo ga mogli imati u prošlim godinama od 2009.g. i što tu nije 
jasno. Jednostavno se ostvaruje ono što su ljudi predvidili da će se dogoditi.  

Ivan Božikov: ako sam ja svatija Boris ne mijenjamo ništa samo dodajemo dječji vrtić. 

Boris Bašić: točno. I moj prijedlog je da se odbor za prostorno planiranje nađe u najskorije 
vrijeme, možda i to tri kralja i da onda vidimo tko će moći jedan idejni projekt tog prostora 
kao cjeline riješiti.   

Dragica Bašiš: ne može idejni projekt kad treba prostorni plan.  

Boris Bašić: računajmo da nema zapreke za prostorni plan. Jesmo li dali suglasnost na neke 
stvari. 

Dragica Bašić: treba to napraviti 

Boris Bašić: pa napraviti će se za Boga miloga, kamo sriće da se napravilo i ovo gori.  
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Mate Skračić: Dragica je u jednome pravo, a to je da je trebalo i igralište doći na odbor za 
prostorno planiranje. Zašto igralište nije došlo, a to je pitanje za načelnika. Mi misecima 
pitamo di je taj projekt, šta se tamo planira itd. mi u odboru nemamo pojma o tome. Isto 
tako šta nemamo pojma ni za rive na lukama na koji način se radi isto tako šta nemamo 
pojma da je pozvan projektant da projektira uređenje trga Rudina, a to se sve tiče prostora. 
Evo načelniče zašto te stvari ne dolaze na odbor za prostorno planiranje a ove stvari koje su 
tvrd orah i koje su  vruće teme i koje se mogu ovako i onako raspraviti te dajete na prostorno 
planiranje. Evo sad nam to odgovorite.  

Ivan Božikov: nemamo mi nikakvog problema. U proračunu za prošlu godinu imali ste te 
stavke i po njima se radi.  

Boris Bašić: koje sve te stavke?  

Ivan Božikov: trg Rudina i  

Mate Skračić: ja ne govorim financijski nego način na koji se radi. Znači ako je trg Rudina 
centar mjesta pa znaju se nekakvi uvriježeni i normalni u cijelom civiliziranom svijetu načini. 
Ako je trg Rudina centralno misto našeg Murtera onda bi se tribalo znati da je nešto u planu 
tu raditi. Ako se rive na Lukama ne rekonstruiraju tj. ne saniraju od propadanja nego se 
rekonstruiraju na način da je beton sve apsolutno kao zastor tih riva ako je niveleta 30-40 cm 
visočija od ulice, ako nas ljudi po ulici zaustavljaju i prigovaraju za to, a mi ne znamo što reći. 
Šta ćemo im mi reći. Jesmo mi dali nalog. Prigovaraju ljudi koji drže brode tamo.  

Ivan Božikov: a koji nisu stanari.  

Mate Skračić: prigovaraju ljudi koji drže brode. Znači on mora nečim doći do broda. Ta ulica 
ide i skalina od 30 cm do rive.  

Ivan Božikov: šta se mene tiče mi ćemo sa tim stati i  

Mate Skračić: ma nije poanta ni stati poanta je napraviti kako triba. Sad kad se već tri karta 
Luka napravilo krivo.  

Ivan Božikov: ja ću vam pokazati kad dođete do mene jedan dan projekt ih radim 90-tih ili čak 
80-tih pa čete vidjeti kako izgleda taj projekt  

Mate Skračić: ja ne vjerujem da je ijedan projektant stavija takvu razliku u visini između rive i 
ulice koja je u nastavku.  

Ivan Božikov: vidjeti ćete koliko je star projekt i iz koje je godine  

Mateja Bašić: znati to se ipak radi po nekakvom projektu  

Boris Bašić: evo prilika je kad se sastane odbor za prostorno planiranje da načelnik donese taj 
projekt pa da pogledamo i to je prilika.  

Mateja Bašić: sazvati ćemo odbor za prostorno planiranje i to mogu biti točke dnevnog reda 
na to odboru, znači šta se tiče igrališta i vrtića i riva.  

Viktor Banov: ja imam jedan amandman odnosno dva amandman, naime kao predsjednik 
povjerenstva za utvrđivanje štete koja je nastala prilikom nezakonitog probijanja puta na 
predjelu Pod Raduča i gdje je nastala šteta po nekim izračunima na temelju elaborata kojeg je 
sastavio sudski procjenitelj Gustav Červar i na temelju ljudi odnosno zahtjeva ljudi koji su se 
javiti, njih 18 došao sam do neke brojke od 500.000 kuna koja bi mogla koštati općinu iduće 
godine. Ja sam namjerno taj iznos malo umanjio i spustio ga na 420.000 kuna  da ne bi na 
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kraju ispaštali zaposlenici općine a na kraju oni nisu za to krivi. Pa sam tako sa slijedećih stavki 
umanjio iznose, sa stavke K 100605-uređenje obale umanjujem za 100.000 kn ostavljamo 
40.000 kn, ako se nešto uruši ili neka žurna intervencija itd.  Naime radi se u najvećem dijeli u 
predjelu od Hramine do Luka. Na stavci K 1006 13 stornira se cjelokupan iznos od 80.000 
kuna, a tiče se projekta odnosno za uređenje trga Rudina naime natječaj uopće nije objavljen 
niti je dodijeljen na način da se natječaj raspiše, a također odbor za prostorno planiranje sa 
time nije upoznat te sam shodno tome taj iznos skinuo. Sa pozicije 1004 –subvencije za razvoj 
obr. I poduzetništva skidamo svih 100.000 kuna, sa pozicije 1007 01-3865- sanacija 
odlagališta skidamo daljnjih 100.000 kn, sa pozicije 101307-ostale tekuće donacije 
umanjujemo za 40.000 kuna. Ukupno sam dobio iznos od 420.000 kuna što se bilježi za novu 
stavku za isplatu odštete za oduzetu zemlju kod nezakonitog probijanja puta na predjelu Pod 
Raduča. Drugi amandman bi bio pod brojem K 1006 06-uređenje obale iznos od 250.000 
kuna ja sam ga htio skroz skinuti međutim gospođa Vedrana me upozorila da je već podnesen 
zahtjev Županiji za dodjelu tih sredstava pa sam to ostavio, međutim ovih 250.000 kuna bih 
strogo pripisao samo za svrhu uređenja Pod vršaka odnosno i put Gradine jer tamo se već 
nešto počelo urušavati, dakle nikakva sredstva više nisu namijenjena osim ovih 40.000 kn 
koje sam spomenuo u prethodnom amandmanu, nikakva sredstva više nisu namijenjena dok 
se ne napravi neki suvisao projekt na temelju kojega se može raditi uređenje ovog dijela 
između Hramine i Luka, dakle ništa Jersani, ništa drugo nego samo Pod vrške i Put gradine  

Mate Skračić: znači, put do Školjića  

Viktor Banov: koji je u najgorem stanju. To je to. 

Mate Skračić: ja bi se tu samo nadoveza zašto je ovo sve krivo, zašto su svi ovi načini koje 
izvršna vlast radi krivo. U tom istom odboru je načelnik pa zašto to načelnik nije reka nego to 
mi moramo u amandmanu sad  predlagati. Zašto to niste mogli predviditi  

Ivan Božikov: zato jer se odbor nije sasta. 

Mate Skračić: odbor se nije sasta, ne bi reka.  

Tome Juraga: ti govoriš o odboru za put a oni govoru za proračun  

Mate Skračić: nezakonito probijen put Pod Raduč za obeštećenje o tomu Viktor govori  

Ivan Božikov: imali smo jedan sastanak.  

Mate Skračić: jedan i nakon toga procjenu vještaka i nakon toga neki zaključak. I sam mi to 
moramo na amandmanu donositi.  

Ivan Božikov: sa predstavnikom odbora za proračun sam ja razgovara, Viktoru je možda 
priskočilo napomenuti i to je tako.  

Viktor  Banov: radi se o stvari koja je vrlo ozbiljna i smatram da smo morali ovo predviditi. 
Dobro, imamo instituciju amandmana pa ulažen amandman sada.  

Tome Juraga: ja bi samo pita jesmo li ovo Vedrana rotirali sve  

Vedrana T. Šandrić: imamo tonski zapis, ja sam stavila zvjezdice  

Mate Skračić: ja bi se samo nadoveza nemate nitko ništa reći, super vam je  proračun. Ja bi 
reka smo da je proračun uglavnom napuhan da ga tako nazovemo, ja bi volija kad bi povukli 
sve te novce iz Fondova i ministarstva, županije i svih pomoći na koje računamo, ali teško je u 
to vjerovati. po meni je taj proračun pre napuhan, ja nisam za ovakav proračun i nije stvar o 
tom financijskom dijelu stvar je smo o ovomu šta smo rekli ranije , načinu rukovođenja 
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određenim projektima i bitnim stvarima u našoj zajednici. Kriv je način ne radi se kako triba a 
to se upravo vidi kroz financije. Previše se spominje taj odbor za prostorno planiranje ispada 
sada da je to najvažnija stvar to je krivo. Nemojte imati krivu predodžbu to se može zvati bilo 
kako, možemo se mi naći neformalno nije važno, samo da izvršna vlast ide sa svojim 
projektima i sa svojim nakanama ne poštujući odluke Vijeća , večeras smo nabrojili pet stvari 
u kojima se to očitovalo i mrtvo hladno se ide dalje i to i dalje prolazi kao praksa. To ne može 
biti praksa ako želimo surađivati, a odlučili smo surađivati. Apeliram da se to počne mijenjati 
jer i ove projekte koji su značajni koje smo započeli tko zna kako će završiti.  

Ivan Božikov: ja se ne mogu složiti da je to baš tako ali ono što bi se trebali složiti svi da svatko 
ima svoju glavu. I glave se ne mogu poklapati.  

Boris Bašić: ja bi samo još dodao vezano za komunikaciju. Komunikacija je strahovito bitna i 
komunikacija može riješiti puno nesporazuma i osobno bi želio i što više komunicirati, 
međutim svaki od nas ovdje je zaposlen i svaki od nas ima neke svoje obaveze, ja sam danas i 
jučer imao kontakte sa načelnikom i sa ravnateljem škole zbog toga nisam iša na posa, osta 
sam tu da upravo iz komuniciram neke stvari. Uvijek sam raspoloživ i na mobitelu i za bilo 
kakav kontakt načelniku stojim na raspolaganju. Načelnik je taj koji je profesionalac prima 
plaću za svoj posao a mi ovo radimo volonterski i svoje vrijeme trošimo volonterski uz hrpu 
drugih obaveza. Uvijek ću uskočiti kad god budem moga i nikad nisam ne odgovorio na poziv 
načelnika odnosno bilo koga, i kažem komunikacija svakako. Često sam zbog prirode posla 
spriječen u tome ali mobiteli postoje i volio bi da nekada više inicijative ima načelnik.  

Mate Skračić: govoreći o komunikaciji ja bi u novoj godini zaželija djelatnicima općine i 
međusobnu komunikaciju također od ureda do ureda da ne moraju ljudi izvaja dolaziti i nositi 
papire. To ja i u Šibeniku često doživljavam, zato bi zaželija i Melaniji dobrodošlicu i u tom 
smislu da i ona pokuša učiniti sa svoje strane šta može da ta komunikacija krene u pravom 
smjeru.  

Mateja Bašić: stavljam amandmane na glasovanje, da li ima tko šta nadodati. Amandman je 
napisan i potpisan od strane šest vijećnika oba amandmana.  

- amandman Borisa Bašića prihvaćen je sa 6 glasova ZA i 5 SUZDRŽANIH 

- amandman Viktora Banov prihvaćen je sa 6 glasova ZA i 5 SUZDRŽANIH 

 

 Proračun za 2015. godinu uz amandmane prihvaćen je sa 9 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA 
 

4.Prijedlog odluke o raspredu na radno mjesto savjetnika na određeno vrijeme. 
 

Boris Bašić je napustio sjednicu.   

Ivan Božikov: temeljem natječaja smo izabrali novu pročelnicu koja je stupila u radni odnos 
isto tako se prekida dosadašnjoj dugogodišnjoj pročelnici. Prijedlog je da je se zadrži još na 
određeno vrijeme maksimalno dva mjeseca te zbog upućivanja nove pročelnice u posao. 

 Prijedlog odluke o raspredu na radno mjesto savjetnika na određeno vrijeme 
prihvaćena je JEDNOGLASNO 

  Sjednica je završena u 19.05 sati 
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